

基督徒以色列之友 Christian Friends of Israel(CFI)

簡要介紹:

美國宣教士夫婦 Ray & Sharon Sanders 本著對猶太人及以色列的愛，遷居以色列，並於1985年在以色列創立了基督徒以色列之友 (Christian Friends of Israel/CFI)，藉著慈善事工向以色列的猶太人傳福音，並教導世界各地的基督教會明白教會和以色列在預言與屬靈上的聯結，進而體會神對以色列的心意及末世教會對以色列的責任。他們在以色列境內藉由各項慈惠事工服事由世界各地回歸的以色列餘民、及希特勒大屠殺中倖存的猶太人，他們也服事貧困的猶太人社區、以色列軍人、及恐怖活動的受害者與家屬，此外他們也以擁有尊嚴自給自足的生活方式來服事新移民的家庭與孩子們、及境內的以索比亞社區，並以First Fruits基金來幫助在以色列境內的各個基督教會，而他們為以色列每個城鎮代禱的事工 (Wall of Prayer)，有來自100多個國家的基督徒，每天以9種語言為1800個以色列的城鎮代禱。生命河靈糧堂於1996年開始支持CFI的事工，願神透過他們的擺上，讓各地對神向猶太人的心意有更深的認識，願神透過他們感動更多的猶太人，並使用他們將福音與祝福傳給萬國萬民。自從2023年10月7日，以哈瑪斯為首的巴勒斯坦武裝團體與以色列軍隊爆發武裝衝突，經過各種的襲擊與戰爭，以色列許多人流離失所，基督徒以色列之友開始定期拜訪各個地區他們募集大量民生用品來補給予難民或軍隊；並透過發送食物與各種服務傳福音，只要有難民的地方，他們就會盡力去拜訪。2024年他們有新的 Watchman's Prayer計畫，不僅讓更多人參與代禱，他

們也常常在線上有禱告聚會，透過此持續為以色列與各國禱告。

Brief Introduction:

American missionaries Ray & Sharon Sanders moved to Israel with love for Jews and Israel. In 1985, he founded the Christian Friends of Israel (CFI) in Israel. Through charity work, he spread the gospel to Israel's Jews and taught Christian churches around the world to understand the prophecies and spirituality of the church and Israel. Through the above teaching to spread God's will for Israel and the responsibility of the church to Israel in the last days. They serve the remnants of Israel who have returned from all over the world and the Jews who survived the Hitler Holocaust through various charity ministries in Israel. They also serve impoverished Jewish communities, Israeli soldiers, victims and their families of terrorist activities, and various Christian churches in Israel, and their Project "Wall of Prayer" for every town in Israel has enlisted Christians from over 100 countries using 9 different languages to pray for 1,800 Israeli cities and towns every day. CFI team members continue to regularly visit hotels in the Dead Sea area, home to displaced civilians from southern Israel. More than 300,000 Israeli civilians are currently displaced across the country, and many of them still don't know when they can return to their homes. After what happened on October 7, for many, the thought of returning home was frightening. In 2024, they have a new Watchman's Prayer project, which not only allows more people to participate in intercessory prayer, but

they also often hold prayer meetings online to continue praying for Israel and other countries.

代禱事項：

1. 請為基督徒以色列之友的禱告團隊禱告，求神賜他們屬天的智慧和洞察力，使他們在禱告中能夠對準神的心意。願祢打開他們的屬靈眼睛，讓他們看見神的作為和計劃，並用信心為這世代呼求。
2. 請為上帝對以色列和各國的救贖代禱，為耶路撒冷的和平、全世界猶太人的保護、以色列領導人的智慧以及所有人質都能夠儘速回家禱告！
3. 請為基督徒以色列之友的各樣福音計畫禱告，希望上帝能使用它們各式計畫與其內容，讓以色列和散居在外的猶太人能夠覺醒，認識即使在戰爭中上帝也確實與他們同在。

Prayer Items:

1. Please pray for the prayer team at Christian Friends of Israel, asking God to give them divine wisdom and discernment so that they can align their prayers with Your will. May you open their spiritual eyes so that they can see your actions and plans and cry out with faith for this generation.
2. Ask God for a fresh outpouring of His Spirit in this new year ahead, to be alert and zealous for the fulfillment of all God's redemptive purposes for Israel and the nations.

3. Pray for the peace of Jerusalem, the protection of Jews worldwide, wisdom for Israel's leaders, and for all the hostages to come home now!
4. Pray for an awakening of the Jewish people in Israel and the diaspora to the fact that God is indeed with them even in the midst of this war, guarding them until all His word is fulfilled.